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P R O T O K Ó Ł  NR VI/2024 

 
SESJI RADY GMINY KRZYŻANÓW 

 
ODBYTEJ W SALI GMINNEGO OŚRODKA KULTURY I SPORTU W 

KRZYŻANOWIE W DNIU 20 GRUDNIA 2024 ROKU 
 
 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności,    

       -    24 sołtysów (3 radnych pełni funkcję sołtysa), 

-  pracownicy z Urzędu Gminy: Wójt Gminy Tomasz Jakubowski, Skarbnik Gminy Emilia Widawska, 

Mecenas Maciej Kucharski.   

  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy i osób zaproszonych 

stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj o godzinie 9.00 otworzył VI sesję Rady 

Gminy. Przywitał radnych, Wójta Gminy Tomasza Jakubowskiego wraz z pracownikami, 

Mecenasa Macieja Kucharskiego oraz sołtysów. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego piętnastoosobowego 

składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzyżanów 

na lata 2024-2027. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2025-2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krzyżanów na 2025 rok: 

    a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy, 

    b) przedstawienie opinii i wniosków Komisji Rady Gminy, 

    c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  w 

sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Krzyżanów na 2025 rok 
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oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Krzyżanów w 2025 

roku, 

   d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

   e) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/12/2024 Rady Gminy Krzyżanów w sprawie 

ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 

terenie Gminy Krzyżanów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębach Julianów i Władysławów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębach Kaszewy Dworne, Kaszewy Kolonia, Łęki Majątek, Julianów, Krzyżanówek, 

Kuchary, Sokół i Wały. 

10. Przyjęcie protokołu nr V/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 22 listopada 2024 r.  

11. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie sesji. 

 
 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

Radni otrzymali przed sesją projekty wszystkich uchwał – stanowią one załączniki nr 4, 5, 6, 

7, 8, 9 i 10 do nin. protokołu. 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2024-2027. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni z projektem uchwały zapoznali 

się na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/64/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2024-2027 została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni zapoznali się z projektem uchwały   

na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Tomasz Jakubowski. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/65/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok została 

podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2025-2028. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi ze strony 

państwa radnych.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 15 do nin. protokołu. 
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Uchwała Nr VI/66/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2025-2028  została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krzyżanów na 2025 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy. 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski, a następnie omówił zadania 

inwestycyjne na 2025 rok.    

 

b) przedstawienie opinii i wniosków Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj odczytał treść opinii Komisji ds. Oświaty, Kultury i 

Sportu, Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Rzemiosła 

i Usług  Rady Gminy. Wszystkie opinie są pozytywne.   

Opinie stanowią załączniki nr 17, 18 i 19 do nin. protokołu. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Krzyżanów na 

2025 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy 

Krzyżanów w 2025 roku. 

Skarbnik Gminy Emilia Widawska odczytała Uchwałę Nr V/202/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 grudnia 2024 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Krzyżanów na 2025 rok oraz możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Krzyżanów w 2025 roku, która stanowi 

załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w 

dyskusji? Nie widzę. To jeśli można, to sam od sobie dodam. Budżet jest bardzo ambitny. 

Wypada tylko sobie życzyć realizacji, szczególnie, jeśli chodzi o inwestycje. Mając w pamięci 

ubiegłe lata wierzę, że tak będzie, że to będzie kolejny budżet, który przyczyni się do rozwoju 

naszej małej ojczyzny, gminy Krzyżanów. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów.   

 

e)  głosowanie nad uchwałą budżetową. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/67/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krzyżanów na 2025 rok 

została podjęta 14 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/12/2024 Rady Gminy Krzyżanów 

w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Krzyżanów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni z projektem uchwały zapoznali się 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/68/2024  w sprawie zmiany uchwały Nr I/12/2024 Rady Gminy Krzyżanów w 

sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Krzyżanów została podjęta jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębach Julianów i Władysławów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni zapoznali się na posiedzeniach 

Komisji z projektem uchwały. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały o zmianie 

planu?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski. 
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/69/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębach Julianów i Władysławów została podjęta  jednogłośnie, tj. 

15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębach Kaszewy Dworne, Kaszewy Kolonia, Łęki Majątek, 

Julianów, Krzyżanówek, Kuchary, Sokół i Wały. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni z projektem uchwały zapoznali się 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VI/70/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębach Kaszewy Dworne, Kaszewy Kolonia, Łęki Majątek, 

Julianów, Krzyżanówek, Kuchary, Sokół i Wały została podjęta  jednogłośnie, tj. 15 głosami 

„za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

Ad. 10. Przyjęcie protokołu nr V/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 22 

listopada 2024 roku. 

Protokół nr V/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 22 listopada 2024 roku był 

wyłożony do wglądu przed sesją w biurze Rady.  

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

Protokół nr V/2024 sesji Rady Gminy odbytej w dniu 22 listopada 2024 roku został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

11a. sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy. 

Sprawozdanie za okres od dnia 23 listopada 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył Wójt Gminy 

T. Jakubowski.  

 

11b. sprawozdanie z działalności między sesjami Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj złożył sprawozdanie z działalności za okres od 

dnia 23 listopada 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? Nie widzę.  

 

Mecenas Maciej Kucharski – szanowni państwo radni, szanowni państwo sołtysi, szanowni 

mieszkańcy gminy Krzyżanów, do zabrania głosu niejako zmusiła mnie sytuacja, która miała 

miejsce przed sesją. Mianowicie, państwo radni oraz sołtysi otrzymali od pana […], który tutaj 

stał sobie z boku na korytarzu pismo, które jest podpisane przez pana […], które mówiąc krótko 

odnosi się do tej informacji, którą przekazałem państwu na ostatniej sesji. Mianowicie wtedy, 

kiedy poinformowałem państwa o prawomocnym wyroku dot. ochrony dóbr osobistych pana 

Wójta Tomasza Jakubowskiego i chciałbym się, jak gdyby odnieść zarówno do treści tego 

pisma, krótko, bo wszystkich nas czas goni, bo jest to okres przedświąteczny, ale również do 

zachowania pana […]. Panie […], tutaj mówię do kamery, niech się pan mnie nie boi, 

zapraszamy na sesję, naprawdę, bo ostatni raz był pan na sesji 6 kwietnia 2023 roku. Minął rok 

i 8 miesięcy i myślę, że parę osób się za panem stęskniło. Ja sobie chętnie z panem 

porozmawiam nie na zasadzie pism, tylko bezpośrednio jak prawnik z prawnikiem. Tylko taka 

prośba, jeżeli pan przyjdzie to, żeby pan nie krzyczał. Wymieniajmy się argumentami 
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prawnymi, a nie, to nie jest tak, że rację ma ten, co głośniej krzyczy. Także, informacja do pana 

[…] plus jeszcze jedna informacja panie […], kultura osobista wymaga tego, że jak ktoś mówi 

do pana „dzień dobry”, to należy odpowiadać i nie odwracać się tyłem, bo tak było dzisiaj, 

kiedy wchodziłem po schodach tutaj na salę, gdzie odbywają się obrady. Przechodząc do pisma, 

proszę państwa, gwoli wyjaśnienia dla państwa wszystkich, ale również dla pana […], który 

albo ogląda nas bezpośrednio, albo na pewno będzie nas oglądał z odtworzenia. Otóż, proszę 

państwa, faktem jest, że pan […] nie pofatygował się na dwa terminy sądowe, które były 

wyznaczone przez Sąd Okręgowy w Łodzi w związku z tą sprawą, o której przed chwilą 

mówiłem. Natomiast był bardzo aktywny w przedmiocie dosyłania do Sądu kolejnych swoich 

pism, kolejnych wydań „Powiatowego Życia Kutna”, wtedy kiedy jeszcze był redaktorem 

naczelnym tego wydawnictwa, przedstawiając oczywiście Sądowi kolejne paszkwile pod 

adresem pana Wójta, mojej osoby, pana  Przewodniczącego Czekaja. I wyjaśniam tutaj, że 

absolutnie nie ma żadnego błędu w postępowaniu Sądu. Jest taka ustawa, która się nazywa 

Kodeks postępowania cywilnego, która szczegółowo reguluje kwestie postępowań przed sądem 

i jedną z naczelnych zasad tego postępowania jest to, że jeżeli ktoś nie odbiera korespondencji, 

to stawiennictwo przed sądem jest jego prawem a nie obowiązkiem. Jak chce się bronić, to 

przyjedzie do sądu i będzie się bronił. Jak nie chce, no, to nie musi. Natomiast  konsekwencje 

są takie, że jeżeli do sądu się nie stawi na wyznaczony termin, to sąd po prostu nie wysłucha 

jego racji i wyda wyrok na podstawie innych dowodów, w tym wypadku zeznań i dowodów 

przedstawionych przez pana Tomasza Jakubowskiego. Proszę państwa, na końcu tej pierwszej 

strony pisma, ci z państwa, którzy mają, jest taka adnotacja „praca domownika nie stanowi 

głównego źródła utrzymana, jeżeli domownik kształci się w szkole ponadpodstawowej i 

wyższej” i tutaj autor tego pisma powołuje się na rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 28 

marca 1983 r. Problem proszę państwa w tym, uwaga, że to rozporządzenie już dawno nie 

obowiązuje, a jeżeli państwo chcecie wiedzieć od kiedy nie obowiązuje, to państwu powiem, 

od 1 stycznia 1990 r., 34 lata, za chwilę będzie 35 lat, jak to rozporządzenie nie obowiązuje. 

Natomiast, ja rozumiem, że być może panu […] lata, słusznie miniony okres komunizmu 

dobrze się kojarzy, być może, nie wiem, no, ale żyjemy już od 35 lat w innym systemie 

prawnym i z dniem, dokładnie, w styczniu w każdym razie 1990 roku, żeby już tutaj nie być 

gołosłownym, od 1 stycznia obowiązuje ustawa o wliczaniu okresów pracy w indywidualnym 

gospodarstwie rolnym do pracowniczego stażu pracy. Na tej ustawie bazując, pan Wójt miał 

pełne prawo  jako osoba, która ukończyła 16 lat, uczyła się i mieszkała w domu rodziców i 

pomagała rodzicom w gospodarstwie rolnym, miała prawo doliczyć sobie ten staż do swojego 

stażu pracowniczego. Robi to tak wiele osób, które wychowywały się na wsiach, a potem idą 
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na etaty i pracują na podstawie przepisów Kodeksu Pracy. Właśnie ta ustawa z 90 roku im to 

umożliwia. W związku z tym, radziłbym panu […], który na drugiej stronie tego pisma 

powołuje się znowu na te swoje mityczne, ja już tu podkreślam, łódzkie prawniczki, żeby pan  

[…] zmienił te prawniczki, bo tak jakoś nie do końca pomagają mu w wyjaśnianiu i 

posługiwaniu się przepisami prawa aktualnymi. Nie jest również, jak gdyby prawdą to, że 

gdyby przedstawiał swoje racje, i że powinien zostać uniewinniony przed sądem w tej sprawie, 

cały czas mówimy o tej sprawie ochrony dóbr osobistych, w sprawach cywilnych nie ma 

winnych i uniewinnienia. Jeżeli powództwo jest niezasadne, sąd to powództwo oddala, a nie 

uniewinnia. Uniewinnienie to jest instytucja prawa karnego. Pan […] ma trzy sprawy karne 

tutaj z panem Wójtem, z panem Przewodniczącym, ze mną. Na miesiąc styczeń dwie z nich są 

wyterminowane, więc tam będzie miał ewentualnie szansę, jak się oczywiście stawi w sądzie. 

Przypominam panu […], dwie sprawy, więc mam nadzieję, że będzie miał odwagę cywilną 

przyjechać do sądu w Łodzi i stanąć bezpośrednio przed sądem, przed nami i przedstawić swoje 

racje. Zobaczymy, jak to będzie wyglądało, bo jeżeli chodzi o kwestię tego, czy zostanie 

uniewinniony, czy też zapadnie w tej sprawie inne rozstrzygnięcie. Totalnym 

nieporozumieniem jest proszę państwa kolejny raz powoływanie się przez pana […] na 

postanowienie, które zostało wydane przez panią sędzię Monikę Maciejewską dnia 7 czerwca 

2024 r. o umorzeniu postępowania. Ja państwa wcześniej informowałem, przypomnę, 

rzeczywiście takie postanowienie zostało wydane, zostało przez nas zaskarżone i Sąd 

Okręgowy w Łodzi uwzględnił nasze zażalenie, uchylił to postanowienie. Tego postanowienia 

w obrocie prawnym po prostu nie ma. W tej chwili ta sprawa jest dalej prowadzona i to jest ta 

sprawa, która jest na styczeń wyterminowana, gdzie sąd będzie merytorycznie rozpoznawał 

naszą, nasz prywatny akt oskarżenia. Tu chodzi o akt oskarżenia, który złożyliśmy wspólnie z 

panem Wójtem i mam nadzieję, że sprawiedliwości stanie się zadość panie […]. I jeszcze jedna 

kwestia. Znowu w załączniku nr 1, to jest trzecia strona tego dzisiejszego pisma, które państwo 

otrzymaliście, znowu pan […] przywołuje rzekomo moje słowa, które miałem wypowiedzieć 

na sesji 6 kwietnia ubiegłego roku, jak tutaj pan […] pisze „nieprawnie chełpił się”, to mowa o 

mnie, że „cytuję z pamięci, ma 30 lat praktyki prawniczej i dobre znajomości w łódzkich 

sądach”. Ja państwu już tłumaczyłem, dwukrotnie bodajże, być może nawet więcej, że nic 

takiego nie padło z moich ust. Można to w prosty sposób zweryfikować, bo wszystkie sesje są 

nagrywane, przechowywane na serwerach, dostępne na YouTube. W związku z tym, gdyby pan 

[…] zadał sobie trudu odsłuchania tej sesji, to wiedziałby doskonale, że żadne tego typu 

sformułowanie z moich ust nie padło. Natomiast skoro pan […] tutaj właśnie powołuje się na 

to „cytuję z pamięci”, no, to z uwagi na zbliżający się okres Świąt Bożego Narodzenia i tego, 
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że tradycją w Polsce jest to, że dajemy sobie prezenty podczas kolacji wigilijnej, to sugeruję, 

żeby może ktoś z rodziny dał panu […] w prezencie Bilobin, może to pomoże. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Pan Wójt, proszę bardzo. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ja nie będę mówił o panu […], bo uważam, że szkoda czasu. Ale 

przekażę informację taką, myślę, że dość istotną, ponieważ do mnie, do Gminy wpłynęło takie 

pismo od przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kutnie, od pana Pawła Ślęzaka, który jest 

Przewodniczącym Komisji Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego, jest chęć przez 

Starostwo zorganizowania takiej akcji charytatywnej, która by wyglądała w ten sposób, że 

zapraszani jesteśmy, my jako samorząd zostaliśmy zaproszeni na bal bankietowy w sali 

„Magnolii”, który ma się odbyć 1 marca. Koszt takiego balu, to jest 650 zł z czego 110 zł 

trafiłoby na, tutaj na zbiórkę charytatywną do naszego Hospicjum Kutnowskiego na Dybowie. 

Z radnymi na ten temat rozmawialiśmy, nie jest to mało 650 zł. Myślę, że łatwiej będzie nam 

pomóc Hospicjum w Kutnie robiąc taką bezpośrednią zbiórkę wśród radnych, sołtysów, 

pracowników Urzędu Gminy. Gdybyśmy, kto po ile uważa się złoży, czy po 20, czy po 50 zł, 

na pewno będzie to wydatek z kieszeni właśnie taki, który będzie odwzorowywał zbiórkę, a nie 

650 zł. Dlatego też, drodzy radni, drodzy sołtysi, można dzisiaj, jeżeli ktoś z państwa chce, po 

sesji takiej wpłaty dokonać. Jest przygotowana lista wpłat na Hospicjum w Dybowie. Radni 

mogą tutaj zostać po sesji i żeby, jeżeli mają takie życzenie, pani Emilka, pani Skarbnik takiej 

wpłaty dokonać. Sołtysi, żeby troszkę tak rozładować powiedzmy kolejkę i tak schodzą do kasy 

i tak, też mogą skorzystać z takiej zbiórki, i jakąś tam cegiełkę wrzucić na to Hospicjum. Także, 

z całego serca bym prosił. My jako pracownicy Urzędu Gminy też takiej zbiórki dokonamy, a 

myślę że, no, w jakiś sposób też przyczynimy się do tego, że pomożemy Hospicjum w 

Dybowie, a jest to uważam, że bardzo szczytny cel. Dlatego też zrezygnowaliśmy z tego balu 

w „Magnolii”, na który nie każdego stać, jednym słowem tutaj mówiąc, to są pieniądze. Także, 

to tyle jeżeli chodzi o zbiórkę. Ja myślę, że tematy wyczerpujemy, zbliżamy się do Świąt 

Bożego Narodzenia. Z tej okazji chciałbym wszystkim państwu radnym, sołtysom, waszym 

rodzinom złożyć zdrowych, spokojnych Świąt Bożego Narodzenia. Życzę też, aby ten nowy 

2015 rok przyniósł nam wszystkim same dobre dni i pełne zdrowia, szczęścia, miłości, radości 

i dostatku oczywiście. Jeszcze raz wszystkiego najlepszego. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – szanowni państwo, przyłączam się do życzeń z 

okazji Świąt Bożego Narodzenia. Zdrowych, spokojnych Świąt. Na nowy rok wszystkiego 
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dobrego, przede wszystkim szlachetne zdrówko niech państwu dopisuje, wszelkiej 

pomyślności. Dziękuję bardzo.    

 

Ad.  13. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad, o godz. 9.57 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął sesję słowami: „zamykam VI sesję Rady Gminy Krzyżanów.”   

 

Na tym protokół zakończono.                           

 

Protokołowała:                                                                        Obradom przewodniczył:     

insp. D. Idziak                                                                       Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                    Wiesław Czekaj 

 

[…] – wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902). 

Jawność wyłączyła: 

insp. D. Idziak 

 

 


